
Fra: Frode Tufte <frodetufte55@live.no> 
Sendt: 9. oktober 2014 14:10 
Til: Lillian Straumøy Brakstad 
 

Hei :Mjåtveitelvens forening ved Frode og Kjetil Tufte ønsker et møte med dem ang videre 
utbygging av Mjåtveitmarka/Tunet.Saken gjelder kvernusbekken som renner igjennom området 
og ut i Mjåtveielven og manglende areal på eksisterende fangdam. Forventer snarligt svar. 
Mvh .Frode Tufte 
Formann i Mjåtveitelvens forening 
Mob:90576851 


